

constitutional reforms envisaged in the Coussey report, the inhabitants would be incorporated under some local authority,

*The Trusteeship Council*

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority;

*Requests* the Administering Authority to continue its efforts to convince the inhabitants of the advantages of amalgamation or other reforms envisaged;

*Notes* that the Administering Authority has taken steps to ascertain the wishes of the indigenous inhabitants and hopes that it will continue to give due consideration to their best interests;

*Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Twenty-eighth meeting,  
17 July 1950.*

**283 (VII). Petition from M. Joh. A. Agboka concerning Togoland under British administration and Togoland under French administration**

*Acting* under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

*Having accepted and examined* at its seventh session the petition from Mr. Joh. A. Agboka (T/Pet.6/28-7/26), in consultation with France and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland as the Administering Authorities concerned, which designated Mr. Cédile and Mr. D. A. Sutherland as special representatives,

*Having taken note* of the observations submitted by the United Kingdom (T/644) in which it was stated that the petitioner was a member of an organization which was considered during the war as subversive and that none of his property, other than documents of a security nature, was confiscated,

*The Trusteeship Council*

*Decides* that under the circumstances no action by the Council is called for on this petition;

*Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authorities and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Twenty-eighth meeting,  
17 July 1950.*

**284 (VII). Petition from Mr. Doji Lartey Tychs-Lawson concerning Togoland under British administration and Togoland under French administration**

*Acting* under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

*Having accepted and examined* at its seventh session the petition from Mr. Doji Lartey Tychs-Lawson (T/Pet.6/108-7/99), in consultation with France and the United Kingdom of Great Britain and Northern

habitants seront, de toute manière, en application des réformes constitutionnelles prévues par le rapport Coussey, placés sous une autorité locale,

*Le Conseil de tutelle*

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité chargée de l'administration;

*Demande* à l'Autorité chargée de l'administration de poursuivre ses efforts pour convaincre les habitants du Territoire des avantages de la fusion ou de toutes autres réformes envisagées;

*Note* que l'Autorité chargée de l'administration a cherché à connaître les souhaits des autochtones et espère qu'elle continuera à tenir dûment compte de leurs intérêts véritables;

*Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Vingt-huitième séance,  
17 juillet 1950.*

**283 (VII). Pétition de M. Joh. A. Agboka concernant le Togo sous administration britannique et le Togo sous administration française**

*Agissant* en vertu de l'Article 87 b de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

*Ayant reçu et examiné* à sa septième session la pétition de M. Joh. A. Agboka (T/Pét.6/28-7/26), en consultation avec la France et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Autorités chargées de l'administration des territoires en question, qui ont désigné M. Cédile et M. Sutherland comme représentants spéciaux,

*Ayant pris acte* des observations du Royaume-Uni (T/644) aux termes desquelles le pétitionnaire aurait été membre d'une organisation considérée au cours de la guerre comme subversive et qu'aucun de ses biens n'a été confisqué en dehors de documents de nature à intéresser la sécurité du pays,

*Le Conseil de tutelle*

*Décide* que dans ces conditions la pétition n'appelle aucune mesure de sa part;

*Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance des Autorités chargées de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Vingt-huitième séance,  
17 juillet 1950.*

**284 (VII). Pétition de M. Doji Lartey Tychs-Lawson concernant le Togo sous administration britannique et le Togo sous administration française**

*Agissant* en vertu de l'Article 87 b de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

*Ayant reçu et examiné* à sa septième session la pétition de M. Doji Lartey Tychs-Lawson (T/Pét.6/108-7/99), en consultation avec la France et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du